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Elclub figuerenc vol que ramericanaDavis continuï en l'equip 

Un cop assegurada la permanència, el 
Caixa Girona-Adepaf planifica la temporada 

FIGUERES (De la nostra Redaccjó).— Diumenge vinent 
l'equip femení, de bàsquet del Caixa Girona-Adepaf dis-. 
putarà el darrer partit de lliga d'aquesta temporada a la 
seva pista, el pavelló municipal d'esports de Figueres. El 
rival.de l'equip empordanès serà l'Hospitalet-Atò barce
loní. L'equip de Rafel Mora espera poder-se acomiadar 
de l'afició figuerença amb una victòria. El president de 
l'entiat, Manel Navarro, creu que un triomf «seria la ma
nera d'agrair a tots els aficionats el suport que ens han 
donat partit rera partit». 

. Diumenge, davant l'Hospita
let , el Caixa .GIrona-Adepaf 
s'acomiadarà de la seva afició 
pel que fa. referència als partits 
de lligà.. L'equip de Rafel Mora 
ha aconseguit, després de serio
sos problemes, rfiantehir-se aJa 
primera divisió del bàsquetesta-
tal . El seu president, Manel Na
varro, ens comentava que mai 
no havia dubtat qiie le noies ho 
podien aconseguir: «Quan la 
nostra junta es va fer càrrec del 
club, ens vàrem marcar una fita 
que era la de mantenir l'e^üip a 
la categoria màxima del bàsquet 
femení. Teníem molta confiança 
en l'equip, tant entrenador com 

. jugadores, i tots els esforços que 
vàrem fer eren destinats à acon
seguir els mitjans necessaris per
què això es fes realitat. Ens va 
costar molt trobar suport econò
mic per poder fer front a les des
peses que suposava mantenir un 
equip a la primera divisió nacio
nal però ho vàrem aconseguir». 

Navarro reconeixia, però, que 
s'havien passat moments difí
cils: «Sí, reconec que,en certs 
moments vàrem tenir seriosos 

entrebancs, però ara s'han supe
rat. El suport de la Caixa Piovin-
cial de Girona ens ha permòs de 
poder jugar aquesta darrera fase 
amb tota tranquil.litat, i he de dir 
que ha estat la salvació econò--
mIca de l'equip. No vull, però, 
deixar de banda l'ajut que«n de-
termbiats moments ens varen 
donar la DIutació gironina, 
l'Ajuntament de Figueres, Fih-
cas Roses i la Gran Reserva 
d'Enipúrlabrava, que també va
ren contribuir que el club pogués 
tirar endavant». 

UN TREBALL DE TOT 
L'EQUIP 

En l'aspecte estrictament es
port iu, l'equip del Caixa Girona 
ha hagut de lluitar per la perma
nència a la primera divisió diris ei 
segon grup del «play off» final 
de la lliga. Per aquesta fase final 
el club figuerenc va aconseguir 
els serveis d'una jugadora ameri
cana, una pivot, Deborah Lee 
Davis. En palar de la Deborah, 
Manel Navarro ens deia: « L J De-

Casademont, en roda de premsa, presentà els pilots 
d'aquesta temporada.(Foto: J.C.) 

les activitats 

MotOGiclisme 

«Vespa Casademont}» 
va presentar l'equip-SS 

GIRONA (De la nostra Re
dacció).— «Vespa Casade
mont» va fer la presentació of i
cial dels seus equips de compe
tició per a aquesta temporada 
1 9 8 5 . En el capítol de pilots, 
Josep M. Tàpias competirà 
amb la Gilera 2 5 0 ce NX al 
campionat de moto-cros, men
tre .que els germans ;)(argay, 
actuals campions d'Espaya i de 
Catalunya de resistència en 
Vespa, defensaran el t í tol . A 
més a més, Josep M. Caíró i 
Artur Antúnez prendran part a 
les proves del campionat d'Es
panya, de ralli ,amb ' Vespas 
2 0 0 . V 

Pel que fa al tema de l'orga

nització de les jDroves es repeti
rà el «Súper cros-trofeu Vespa 
Casademont» que constarà de 
vuit proves püntuables. Les 
provés previstes són a Banyo
les (28 d'abril), Santa Coloma 
de Farners (26 de maig), Tor
roella de Montgrí (2 de juny), 
Llagostera (15 de setembre), 
les Plaries (22 de setembre), 
Riudellots (27 de setembre), 
Olot (13 octubre), i la darrera, 
el 27 d'octubre, a Girona. I el 

. catorze d'abril muntaran les sis 
hores de resistència en Vespa 
que l'any passat a Celrà van 
gaudir d'un extraordinari èxit 
de públ ic; . . 

Trobar un patrocinador va ser fonamental perquè l'Adepaf es mantingués a la primera divisió. 

boraK era tan sols, en principi, 
un sobre tancat per a nosaltres, 
una fitxa amb unes estadístiques 
que ni tan sols sabíem si eren 
certes. Després, un cop obert, 
hem descobert que era realitat i 
ha estat un encert total. Però 
vull que quedi clar qúe l'èxit de 
mantenir l'equip a la primera di
visió no ha estat d'una jugadora 
tan sols. Ha estat un esforç im
portant, però sense les altres 
noies res no s'hagués pogut fer. 
han estat totes plegades, 
l'equip, el que ha aconseguit de 
mantenir el Caixa Girona-Adepaf 
a primera divisió». ^ 

Ara la junta directiva de l'Ade
paf estudia ja la propera tempo
rada i sobre aquest:tema el seu 
president ens deia: «Vistos els 

resultats d'aquesta temporada, 
l'any vinent lluitarem no per 
mantenir-nos sinó per estar al 
primer grup i aconseguir una bo
na classificació. En l'aspecte 
econòmic esperem arribar a un 

acord amb la Caixa Provincial de 
Girona, i pel que.fa a l'espoitiu 
he de dir que hi ha possibilitats 
que Deborah es queili amb no
saltres. 

El dia 19, partit entre 
estrangeres i estatals 
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El diümeiige 17 de març finalitzarà la lliga femenina de bàs
quet de primera divisió. El dimars següent es disputarà, a Mas
nou, .un partit entre les jugadores americanes que han participat 
amb equips espanyols en aquesta jliga i una selecció de jugado
res estatals. Entre les americanes que dimarts jugaran a Masnou, 
s'hi trobarà la pivot del Caixa Girona-Adepéf, Deborah Lee Davis. 
Al davant seu, és a dir amb él combinat estatal, tindrà una seva 
companya d'equip. Glòria Cros, que ha estat seleccionada per 
disputar també aquest partit. 

Sebastià Salvador és Túnic aspirant 

£1 RACC celebra avui eleccions a la 
presidència només amb un candidat 

GIRONA (De la nostra Redac-
ció),— Avui al vespre, als locals 
de l'hotel Princesa Sofia de Bar
celona, el Reial Automòbil Club 
de Catalunya celebrarà la seva 
assemblea anual ordinària i to t 
seguit una altra d'extraordinària 
en la qual tindrà lloc la votació 
per a l'elecció de nou president.* 
La presidència del RACC va que
dar vacant amb la mort de Salvar 
dor Fàbregas, i serà avui quan es 
coneixerà el nom del seu succés-, 
sor. 

Segons els estatuts de l'enti
ta t , qüe té en l'actualitat un total 
d'üns noranta mil socis a to t Ca
talunya, ei període electoral 
.'s'obre amb ía presentació de les 
candidatures, per finalitzar amb 
les votacions dè les quals ha de 
sortir elegit el nou president. 
L'única candidatura que ha estat 
presentada a les eleccions a la 
presidència del RACC ha estat la 
que encapçala Sebastià Salva
dor. Així, doncs, avui, si to t es 
desenvolupa normalment, Se
bastià Salvador serà elegit a nou 
president de l 'entitat. 

Les eleccions presidencials del 
RACC poden tenir una repercus
sió directa, a l'esport automobi
lista gironí, ja que depèn de la se
va junta directiva í del seu presi
dent la decisió sobre la ubicació 
del futur circuit permanent de 
velocitat de'Catalunya. Sebastià 
Salvador s'ha mostrat, al llarg de 
les converses que s'han portat a 
terme entre els representants gi
ronins i els barcelonins per deci-

El circuit de Caldes de Malavella passarà a partir d'aquest vespre per les 
mans de Sebastià Salvador. 

dir l 'emplaçament d'aquest cir
cuit, poc partidari que aquest es 
fes a Caldes de Malavella. Sí es 
confirma l'elecció de Sebastià 
Salvador com a president del 
Reial Automòbil Club de Cata
lunya, el circuit de velocitat de 
Caldes piot perillar molt seriosa
ment i el projecte barceloní, ano
menat B-30-, que sembla què no
més Salvador sap on podria es
tar ubicat, es podria convertir en 
una realitat. 

Per altra banda, el responsable 
d'esports del Partit dels Socialis
tes de Catalunya, el diputat giro
ní Daniel Terradellas, ha convo
cat per a aquest vespre, a la ma
teix ahora en que a Barcelona se 
celebraran les eleccions a presi
dent del RACC, una roda de 
premsa en la qual donarà a co
nèixer «aspectes molt impor
tants sobre el futur del circuit de 
velocitat permanent de Caldes». 
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